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 کارشناس والیبال   

گفـــتوگـــو

 چرا سرمربی تیم ملی بسکتبال  
به ایران نیامد؟

ایسنا: سرمربی تیم ملی بسکتبال ایران 
پس از حذف تیم ملی از مسابقات کاپ آسیا، 
همراه بازیکنان به ایران برنگشت. پس از اتمام 
کار تیم ملی بسکتبال ایران در رقابت های 
کاپ آسیا ۲۰۲۲ اندونزی که با حذف در 
مرحله یک چهارم نهایی و شکست مقابل اردن 
همراه شد، سعید ارمغانی سرمربی تیم ملی با 
ملی پوشان به ایران نیامد و از اندونزی مستقیما 
راهی مجارستان، محل زندگی خود شد. او در 
حال حاضر برای مرخصی و رسیدگی به برخی 
مسائل شخصی عازم مجارستان شده است و 
به نظر می رسد که حدودا ۱۰ روزی را در این 
کشور ماندگار باشد. فعلا زمان بازگشت ارمغانی 
به ایران نیز به صورت دقیق مشخص نیست. با 
بازگشت ارمغانی به ایران، تیم ملی بسکتبال 
تمرینات خود را برای حضور در پنجره چهارم 

انتخابی جام جهانی ۲۰۲۳ آغاز خواهد کرد. 

محمود کلهر پیشکسوت فوتبال کشورمان 
در خصوص وضعیت پرسپولیس،  تیم ملی و 
البته انتخابات فدراسیون فوتبال صحبت کرد. 
وی اعتقاد دارد یکسری نفرات که متخصص 
هستند و می توانند به فوتبال ایران کمک کنند، 

به راحتی ردصلاحیت می شوند.  
 درباره وضعیت کنونی پرسپولیس چه 

نظری دارید؟
 پرسپولیس تمریناتش را با یکسری از 
بازیکنان جدید آغاز کرده و طبیعی است که 
در ابتدای کار ناهماهنگی وجود داشته باشد، 
برهمین اساس نمی شود نظر دقیقی داد. در 
دیدار تدارکاتی با نساجی که سه گل خورد، 
به خاطر همین ناهماهنگی ها بود، اما باید نقاط 

ضعف در تمام خطوط خود را برطرف کند. 
تدارکاتی  اردوی  خصوص  در   

پرسپولیس در ترکیه نظرتان چیست؟
 به طور حتم اردوی تدارکاتی ترکیه می تواند 
به پرسپولیس کمک کند تا نفرات خوبی که 
جذب کرده است در طول برپایی این اردو با 

یکدیگر هماهنگ شوند. 
را  فوتبال  تیم ملی  اخیر   وضعیت 

چگونه ارزیابی می کنید؟
 اگر سرمربیگری تیم ملی اقتدار لازم داشته 
باشد و از سوی کمیته فنی، کارشناسان و 
مردم حمایت شود هیچگاه شاهد دودستگی 
در بین بازیکنان نخواهیم بود. تیم ملی باید 
هرچه سریعتر شرایطی را پیدا کند که خود را 
برای حضور جام جهانی مهیا کند. باید قدرت، 
زمان و فرصت کار به اسکوچیچ بدهیم تا بتواند 
برنامه خودش را در تیم پیاده کند. مشکلاتی 
که به وجود آمده است حاصل این است که 
سرمربی تکلیفش را نمی داند. اگر اسکوچیچ  
ماندنی است باید هرچه زودتر کارش را شروع 
کند تا بیشتر از این، زمان را از دست ندهیم. 
نفراتی در کمیته فنی حضور دارند که خودشان 
فوتبالی هستند، سرمربی و مربی بودند. باید به 
اعضای این کمیته اقتدار داده شود تا بتوانند 
تصمیمات درست خودشان را انجام بدهند. 
در فرصت دوم فیفادی باید با تیم های مقتدر 
اروپایی و آمریکای جنوبی که سبک بازی شان 
شبیه آمریکا و ولز است، بازی کنیم تا با آمادگی 
بسیار زیاد برابر این تیم ها قرار بگیریم. به نظر 
من تیم ملی می تواند با یک برنامه منسجم و 

مستحکم مقابل این دو تیم برنده باشد. 
 درباره برگزاری انتخابات فدراسیون 

فوتبال چه نظری دارید؟
 همه می دانند که مشکلاتی در فوتبال ما 
وجود دارد و کماکان پابرجاست. در کنار این 
مشکلات نیز افرادی که در گذشته نتایج لازم 
در مدیریت فدراسیون فوتبال نگرفتند، بازهم 
برای ریاست فدراسیون کاندیدا می شوند، 
ولی یکسری نفرات که متخصص هستند و 
می توانند به فوتبال ایران کمک کنند، به راحتی 

ردصلاحیت می شوند.  

خارجازمستطیلسبز

محمود کلهر: 
 متخصصان مدیریت 
فوتبال ردصلاحیت 

می شوند! 

خبــــــر
  مربی برزیلی 

به پرسپولیس می آید
باشگاه پرسپولیس با یک مربی برزیلی 
برای دستیاری یحیی گل محمدی به توافق 
رسیده است. پس از جدایی حمید مطهری از 
پرسپولیس، یحیی گل محمدی از این باشگاه 
خواست تا یک مربی جدید به کادرفنی سرخ ها 
اضافه شود که به عنوان دستیار اول فعالیت کند. 
در همین زمینه پرسپولیسی ها با گزینه های 
ایرانی و خارجی مختلفی مذاکره کردند که 
در نهایت با اوسمار ویرا، مربی برزیلی به توافق 
رسیدند. این مربی ۴۷ ساله از سال ۲۰۲۰ تا 
۲۰۲۱ در باشگاه اینترناسیونال برزیل مدتی 
به عنوان دستیار و مدتی هم به عنوان سرمربی 
موقت فعالیت کرده است. او پیش از این در 
تیم های جوانان اینترناسیونال و فلومیننزه 
کار کرده است. او که از سال ۲۰۱۰ کارش را 
شروع کرده، در تیم های کورنتیانس و گوآرانی 
به عنوان دستیار و سرمربی کار کرده است. این 
مربی برزیلی قرار است به زودی به ایران بیاید تا 

کارش را رسما آغاز کند. 

شکایت نامزدهای ریاست فدراسیون فوتبال 

اختلاف در کمیته انتخابات 

آرمان ملی: در حالی به انتخابات فدراسیون فوتبال نزدیک 
می شویم که ۲ نامزد ریاست این فدراسیون به عملکرد اعضای 
کمیته بدوی انتخابات اعتراض و حتی درخواست کنارگذاشتن 

آنان را دارند. 
 حمایت از تاج 

بعداز ثبت نام »مهدی تاج« اینطور گفته شد که چون وی 
پیش تر سه دوره برای حضور در انتخابات ریاست فدراسیون 
فوتبال و اعضای هیات رئیسه ثبت نام کرده بود طبق اساسنامه 
این بار ثبت نام او مورد تایید قرار نخواهد گرفت. علی فلاحتی، 
رئیس کمیته بدوی انتخابات ریاست فدراسیون فوتبال در این باره 
می گوید: به جز بند سه ماده ۳۳ بند یک ماده ۳۹ هم داریم. ماده 
۸۸ و آخرین ماده اساسنامه اجرایش را از تاریخ تصویب قرار داده 
است. برخی دوستان می گویند این موضوع شامل حال اساسنامه 
قبلی هم می شود اما قانون داریم. اساسنامه و مقررات انتخاباتی 
باید تابع قوانین مادر مثل قانون مدنی باشند و خود قانون اساسی 
و همه قوانین دیگر ما نیز باید تابع قانون اساسی باشند. در ماده ۴ 
قانون مدنی آمده اثر قانون نسبت به آینده است و قانون نسبت به ما 
قبل خود اثر ندارد مگر اینکه در خود قانون مقررات خاصی نسبت 
به این موضوع اتخاذ شده باشد که اینجا نشده است. به همین دلیل 
این بحث تمام شده و بدیهی است برای افرادی که سه دوره عضو 

هیات رئیسه بوده اند، هیچ منع قانونی وجود ندارد. 
 اختلافات 

اختلافات در کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال در 
خصوص تایید یا عدم تایید مهدی تاج بالا و میان ۲ عضو موثر 
کمیته شکل گرفته است. حمایت علی فلاحتی از مهدی تاج 
مورد اعتراض ۲ نامزد ریاست فدراسیون فوتبال هم قرار گرفت و 
علیرضا اسدی و امیررضا واعظ  آشتیانی با ارسال نامه ای به میرشاد 

ماجدی و حسن کامرانی فر به این موضوع معترض شدند. روز 
جمعه جلسه کمیته بدوی برگزار شد که بخشی از اختلافات در 
این جلسه، مصاحبه علی فلاحتی به سود مهدی تاج بود. در این 
جلسه، حبیب ا... حبیبی، عضو حقوقدان کمیته بدوی با اشاره به 
اساسنامه و نظرات حقوقی بر عدم تأیید مهدی تاج تاکید کرد. 
طبق شنیده ها حبیبی نسبت به مصاحبه فلاحتی نیز معترض 
بوده و در جمعی اعلام کرده این مصاحبه، منطق تصمیم گیری و 
بنیاد کمیته بدوی را متزلزل کرده است. حبیبی به سوابق و تجربه 
ورزشی تاج اشاره اما تاکید کرده علاوه  بر منع قانونی برای حضور 
او در انتخابات با توجه به بند ۳ ماده ۳۳ اساسنامه، منافع ملی و 
مصالح ورزشی کشور نیز حکم می کند تاج در انتخابات حاضر 
نباشد و کسانی که قصد خدمت به ورزش ایران را دارند نباید برای 
آمدن مهدی تاج اصرار کنند و با نگاهی کوتاه به گذشته همه چیز 

روشن است و نیاز به استدلال نیست. 
 کناره گیری فلاحتی 

امیررضا واعظ آشتیانی که به عنوان یکی از نامزدهای ریاست 
فدراسیون فوتبال در انتخابات هشتم شهریور ثبت نام کرده است، 
با ارسال نامه ای به سه رکن فدراسیون فوتبال درخواست کرد که 
رئیس کمیته بدوی انتخابات فدراسیون فوتبال باید کناره گیری 
کند. در بخشی از این نامه آمده است: به اطلاع می رساند جناب آقای 
فلاحتی رئیس محترم کمیته بدوی انتخاباتی فدراسیون فوتبال در 
روز دوشنبه مورخ ۲۷ تیرماه ۱۴۰۱ در مصاحبه تلویزیونی در برنامه 
فوتبال برتر، پیش از صدور رأی کمیته اظهاراتی را به طور مشخص 
درباره صلاحیت یکی از نامزدهای انتخاباتی مطرح نموده اند که 
ایشان را در وضعیت نقض بی طرفی، ایجاد شائبه تعارض منافع و 
عدول صریح از اصول بنیادین دادرسی منصفانه قرار می دهد. لذا 
بدینوسیله درخواست خود را مبنی بر لزوم کناره گیری نامبرده 

از عضویت در کمیته بدوی انتخاباتی جهت رعایت سلامت 
فرآیند انتخابات اعلام می دارم. بدیهی است براساس قواعد مسلم 
حقوقی، هیچ مقام و مرجع رسیدگی قضاوتی، انضباطی و اداری 
از جمله اعضای کمیته های بدوی و استیناف انتخاباتی و اعضای 
ارکان قضائی فدراسیون فوتبال مجاز نیستند درباره موضوعات و 
پرونده هایی که تحت صلاحیت آنها در جریان رسیدگی است، 
پیش از صدور رأی اظهارنظر کنند. فلذا با استناد به بند ۱۰ ماده ۲۰ 
اساسنامه فدراسیون فوتبال و همچنین ماده ۲ مقررات انتخاباتی که 
ناظر بر تکلیف رعایت پرهیز از شرایط تعارض منافع در طول فرآیند 
انتخابات نسبت به هر یک از اعضای کمیته انتخاباتی نیز است، 
آقای فلاحتی فاقد صلاحیت لازم جهت حضور در این دوره کمیته 
انتخاباتی فدراسیون فوتبال است و لازم است نسبت به حضور عضو 
جایگزین ایشان اقدام شود. اشکال فاحش عملکرد رئیس محترم 
کمیته انتخاباتی تا جایی است که به عنوان یکی از بدیهی ترین 
شرایط قضاوت، هرگونه مشاوره و اظهارنظر قبلی در مورد پرونده، از 
اسباب جرح داور، عدم صلاحیت قاضی و موارد مشمول رد دادرس 
به شمار می رود و این مهم برای نمونه در بند د ماده ۹۱ قانون آیین 
دادرسی مدنی و بند ت ماده ۴۲۱ قانون آیین دادرسی کیفری به 
صراحت آمده است. همچنین بررسی و اطمینان از عدم وجود 
ایرادات قانونی نسبت به عضویت آقای گردانی در ترکیب اصلی 
اعضای کمیته بدوی را مطابق مقررات، تقاضا دارم. بنا به مراتب 
فوق، یادآور می شود اولا جناب آقای فلاحتی، صلاحیت قانونی خود 
برای ادامه عضویت در کمیته بدوی انتخاباتی این دوره از انتخابات، 
مشارکت در بررسی پرونده کاندیداها و اعلام نظر درباره رأی نهایی 
برای معرفی نامزدها را نداشته و ضروری است فرد دیگری از اعضای 

علی البدل جایگزین ایشان شود. 
 اعتراض اسدی 

اسدی هفته گذشته با ارسال نامه ای خطاب به سرپرست، 
دبیرکل، رئیس کمیته استیناف انتخابات، رئیس کمیته اخلاق و 
رئیس حراست فدراسیون فوتبال، به رفتار و شرایط دو عضو کمیته 
بدوی انتخابات فدراسیون اعتراض کرد. اسدی عنوان کرده است 
که علی فلاحتی رئیس کمیته بدوی پیش تر ادعا کرده بود که 
تاریخ ثبت نام در انتخابات، به مدت دو روز تمدید شده است که این 
صحبت باعث اشتباه در محاسبه زمانی میان تعدادی از نامزدها 
شده است. وی همچنین اظهاراتی در مورد یکی از نامزدها مطرح 
کرده است که شائبه نقض بی طرفی را در ذهن ایجاد می کند. 
گردانی عضو کمیته بدوی انتخابات، دیگر فرد مورد اعتراض 
نامزد ریاست فدراسیون فوتبال محسوب می شود. اسدی در این 
نامه آورده است که مطابق آیین نامه مقرراتی فدراسیون، اعضای 
کمیته بدوی انتخابات نباید عضو ارکان فدراسیون فوتبال یا دارای 
سمت مدیریتی در نهادهای دولتی باشند، این در حالی است که 
گردانی در سمت مدیر آکادمی های فوتبال فعالیت می کند. اسدی 
همچنین اعلام کرده است که در صورت عدم ارائه پاسخ شفاف 
تا روز سوم مرداد، شکوائیه خود را به فدراسیون جهانی فوتبال 

ارسال می کند. 

عملکرد قابل قبول سروقامتان 

کارشناس فوتبال ایران بیان داشت: همه باید به ایجاد اتحاد 
و همدلی در تیم ملی کمک کنند. مجید جلالی درباره حواشی 
تیم ملی اظهارکرد: موضوعاتی که چند وقت اخیر رخ داد، 
بیانگر پنج نکته بسیار مهم است. نکته اول: اینکه بی تخصصی 
و ناتوانی در تصمیم گیری در فوتبال مشهود شد. دوم: برخی ها 
ساز مخالف با مربیان ایرانی دارند. سوم: صحنه گردانی از 
سوی باند واسطه گری در فوتبال بود. موضوع بعدی این 
بود که اهالی فوتبال اگر در موقعیت تصمیم گیری باشند، 
سیاسی کاری نمی کنند. آنها حرفشان را صریح می زنند و این 

موضوع را در اظهارات کمیته فنی دیدید. موضوع پنجم هم به 
خبرسازی هایی بود که وجود داشت. در این شرایط کسی به 
فکر منافع فوتبال نبود و همه به فکر منافع خودشان بودند. او در 
پاسخ به این سوال که چه باید کرد که تیم ملی نتایج لازم را در 
جام جهانی بگیرد؟ ادامه داد: هر کسی که دلسوز فوتبال است 
اگر بخواهد تیم ملی در جام جهانی نتیجه بگیرد، باید پشت 
تصمیم فدراسیون بایستد. ما یک فیفادی در شهریور داریم و 
امکان دارد در آن فیفادی هم اتفاقاتی رخ دهد. اگر می خواهیم 
تیم ملی در جام جهانی نتیجه بگیرد باید تمام اقداماتی که 

منجر به وفاق ملی و همدلی در جام جهانی می شود را دنبال 
کنیم. درباره تصمیم فدراسیون صحبت های زیادی می توان 
مطرح کرد اما پرداختن به این موضوعات کمک کننده نیست 
و فعلا باید از تیم ملی حمایت کنیم. جلالی در ادامه گفت: ما 
نمی توانیم تیمی پیدا کنیم که با ما بازی کند. الان کادرفنی 
باید برنامه هایی برای آنالیز بازی ها داشته باشد و در فیفادی 
پیش رو تیم برنامه های تمرینی را دنبال کند و یکدل شود.. 
باید اقداماتی انجام دهیم که منجر به یکپارچگی تیم شود. 
او همچنین افزود: ظرفیت فوتبال ما طوری است که ما در 
جام جهانی نتایج قابل قبولی بگیریم. نمی گویم که از گروه بالا 
برویم اما می توانیم نتایج خوبی بگیریم. اگر هم از گروه صعود 
کنیم اتفاقی است و چیزی نیست که بگوییم از قبل کاری 

برایش انجام دادیم. 

مجید جلالی: 

اگر تیم ملی صعود کند، اتفاقی است! 

محمد نصرتی: 
»حاج صفی« و »انصاری فرد« صلابت کاپیتانی تیم ملی را ندارند

محمد نصرتی مدافع پیشین تیم ملی فوتبال ایران معتقد 
است که کاپیتان های فعلی تیم ملی به خلاف کاپیتان های 

سال های گذشته این تیم صلابت لازم را ندارند. 
 ماجراهایی که برای اسکوچیچ به وجود آمد و 
دودستگی ای که بین بازیکنان رخ داد، برای شما 
یادآور اتفاقات جام جهانی 2006 آلمان در زمان برانکو 

ایوانکوویچ نبود؟
این دو باهم قابل قیاس نیستند، اگر آن زمان اختلافاتی 

وجود داشت در خفا بود و مثل الان حاد نبود. یک سری 
از مسئولان بالاسری محمد دادکان )رئیس پیشین 
فدراسیون فوتبال( راغب به ماندن ایشان نبودند. 
یک سری اختلاف نظر هم در تیم ملی بود، اما به طورکلی 

برخی بازیکنان مصدوم بودند و شرایط ایده آلی 
نداشتند؛ مثل علی دایی، علی کریمی، 

وحید هاشمیان و ستار زارع، اما در زمان 
حاضر اختلافات برملا شده است. در 
جام جهانی ۲۰۰6 آلمان به دلیل اینکه 

اختلافات پنهانی بود، حرف و 
جدیث بیشتر شد، اما همه 

چیز الان آشکار شده است. افراد باتجربه و کسانی که در فوتبال 
ایران بزرگ هستند باید وسط ماجرا بیایند و میانجی گری کنند.
 پیش از این سابقه داشته است که بازیکنی به راحتی 

درباره سرمربی تیم ملی نظر بدهد؟
این مساله به خاطر وضعیت نابسامان فدراسیون فوتبال است. 
این مشکلات به خاطر عدم استقلال در رأس فدراسیون است. 
وقتی فدراسیون مثل کوه پشت سرمربی تیم ملی باشد، بازیکن 

به خودش اجازه نمی دهد بیانیه دهد یا واکنشی نشان دهد.
 ریشه اختلاف های فعلی در چیست؟

کاپیتان های فعلی تیم ملی صلابتی را که باید داشته 
باشند، ندارند. در جام جهانی ۲۰۰6، علی دایی به عنوان 
کاپیتان طوری رفتار می کرد که هر کسی اجازه نداشت 
ساز مخالف بزند، اگر هم اختلافی وجود داشت 
حداقل هماهنگی دیده می شد. کاپیتان های 
فعلی تیم ملی »احسان حاج صفی« و »کریم 
انصاری فرد« هستند که صلابت ندارند. 
اگر سومین کاپیتان تیم ملی علیرضا 
جهانبخش باشد، او هم از صلابت لازم 
برای کاپیتانی تیم ملی برخوردار نیست.

 به نظر می رسد مربیان کروات اقتدار لازم در برخورد 
با یک سری مسائل از جمله مواجهه با بازیکنان را 
ندارند، مثال این موضوع از زمان اختلافات در زمان 
مقدماتی  بازی های  برای  بلاژوویچ  سرمربیگری 
جام جهانی 2002 گرفته تا بگوویچ در پرسپولیس فصل 
83ـ1382 و برانکو در جام جهانی 2006 آلمان. اگر 
برانکو در پرسپولیس نتیجه گرفت به این دلیل بود که از 
جام جهانی 2006 استفاده کرد و با کنارگذاشتن بازیکنانی 
مثل رامین رضاییان، مهدی طارمی، محسن مسلمان و... 
اقتدارش را نشان داد و توانست در پرسپولیس نتایج 

درخشانی بگیرد.
دلیلش این است که کرواسی به لحاظ سیاسی، اقتصادی و... 

کشور قدرتمندی نیست. اگر کارلوس کی روش در 
تیم ملی می تازید به خاطر نتیجه گرفتن بود. برای 
بازی با اردن در مسابقات مقدماتی جام جهانی 
تنها مهدی محمدنبی همراه تیم ملی آمد و کسی 
برای تیم ملی ارزش قائل نبود، آن هم در شرایطی 
که کی روش سرمربی تیمی مثل رئال مادرید بود 
و دستیار الکس فرگوسن در منچستریونایتد. اما 
وقتی سه بازی آخر را بردیم و در زمین کره جنوبی به 
جام جهانی صعود کردیم عقده گشایی کرد. او بعدها 
کمیته رسانه ای قوی برای خودش درست کرد و او 

را حمایت می کردند. 

درباره عملکرد تیم ملی والیبال کشورمان در رقابت های 
لیگ ملت های والیبال اول از همه به بازیکنان و کادرفنی تیم ملی 
والیبال کشورمان خسته  نباشید می گویم، بازیکنان با بازی های 
خوبی که انجام داده اند در جمع ۸ تیم برتر قرار گرفته اند و 
توانسته اند از گروه خودشان صعود کنند. همه آ نها زحمت 
زیادی کشیدند. تغییر نسل در تیم ملی یک اتفاق مرسوم در 
همه جای دنیاست. بالاخره وقت آن رسیده بود برخی بازیکنان 
جوان به تیم ملی اضافه شوند. هدف اول تیم ملی برای حضور در 
این مسابقات کسب تجربه بود؛ بازیکنان در اول هفته اول کمی 
ناهماهنگ بودند اما رفته رفته شرایط تغییر کرد و توانستند به 
یک هماهنگی قابل قبول برسند. البته تازه اول کار است؛ آنها 
می توانند بهتر از این باشند و کار سختی پیش رو دارند. از حالا 
به بعد تیم های دیگر خیلی دقیق آنها را آنالیز می کنند. بنابراین 
باید خیلی بیشتر وقت بگذارند تا بتوانند این روند را ادامه 
دهند. هدف اصلی تیم ملی برای حضور در این مسابقات کسب 
تجربه بود، اما به قدری خوب بازی کردند که انتظارات مردم از 
تیم ملی بالا رفت. به هر حال لهستان قهرمان جهان است و یکی 
از بزرگ ترین تیم های والیبال دنیاست. با این حال بازیکنان 
عالی بودند و زحمت زیادی کشیدند. در دیدار با لهستان هم 
بازیکنان ما با یکی از بهترین  تیم های دنیا بازی می کردند و ما 
یادمان رفته بود حریفی که مقابل ایران بازی می کند قهرمان 
دنیاست. با این حال تیم ملی نمایش بسیار قابل قبولی ارائه 
داد و امیدوارم این روند ادامه پیدا کند. البته تیم های دیگر هم 
تغییر نسل داده بودند ولی تیم ما با توجه به هدف اولیه که کسب 
تجربه بود توانست نمایش خوبی هم داشته باشد و این موضوع 
اهمیت زیادی دارد. امین اسماعیل نژاد  یکی از بازیکنان خوب 
والیبال ایران است؛ او فوق العاده کار کرد. به لحاظ وضعیت 
ظاهری شرایط بسیار خوبی دارد؛ او دارای فیزیک بدن، قدبلند 
است که وضعیت مناسب برای یک پشت خط زن است. امیدوارم 
بتواند این روند را ادامه دهد. البته از حالا به بعد کار او سخت تر 
می شود و از همین حالا باید بیشتر تمرکز و تمرین داشته 
باشد. قطعا او جا برای بهترشدن دارد و امیدوارم قدر خودش را 
بداند. امین پیراهن تیم ملی را بر تن دارد و باید قدر آن را بداند 
و با قدرت همچنان تلاش کند. تا به اینجا ثابت کرده که یک 
بازیکن پرقدرت است و از حالا به بعد کارش سخت تر خواهد 
بود.  ما مربیان خوبی در داخل ایران داریم. در یک برهه والیبال 
از مربیان داخلی استفاده می کرد و پس از آن روی به جذب 
مربی خارجی کرد. در حال حاضر عطایی یکی از مربیان خوب و 
باسواد تیم ملی است که باید از او حمایت کنیم. او سال ها در کنار 
مربیان بزرگ بوده و چیزی از مربیان خارجی کم ندارد. وظیفه 
ما این است که او را حمایت کنیم. این مربی توانست با تغییر 
نسل صعود کند و این ارزشمند است. البته بارها پیش آمده که 
با مربیان خارجی تیم نتیجه نگرفته است. به هرحال ورزش 
بالا و پایین های زیادی دارد. عملکرد عطایی قابل قبول بوده و 

امیدوارم این روند را ادامه دهند. 
 

بیــنالمــلل
 پپ گواردیولا که تیم تحت هدایتش در دیداری دوستانه 
در تور پیش فصل آمریکا به مصاف بایرن مونیخ رفته، با حضور 
در کنفرانس خبری پیش از این بازی درباره مهاجم لهستانی 
چند فصل اخیر باواریایی ها که چند روز پیش به بارسلونا 
پیوست، گفت: لواندوفسکی بازیکن مهمی برای بایرن مونیخ 
بود اما هسته اصلی تیم همچنان آنجاست یعنی مانوئل نویر، 
یاشوا کیمیش و توماس مولر. بایرن مونیخ در این تابستان 
نقل وانتقالات استثنایی داشته است. وقتی باشگاه هایی 
همچون رئال مادرید، بارسلونا و بایرن مونیخ تماس می گیرند، 
بازیکنان می خواهند به این تیم ها بروند. باشگاه های دیگر 
هم باید با پرداخت پول بازیکنان را برای پیوستن به جمع آنها 
متقاعد کنند. سرمربی اسپانیایی من سیتی در مواجهه با این 

پرسش که »آیا این احتمال وجود دارد که روزی 
دوباره هدایت بایرن را برعهده بگیرید؟«، 
اظهارداشت: خیر! من دارم پیر می شوم. وی 
افزود: بایرن مربی جوان خوبی دارد و برای 

استخدام او پول خوبی هم پرداخت شده است، 
اما به ورزشگاه آلیانتس آره نا بازخواهم 

گشت و خانم کاتلین کروگر )مدیر 
تیم فوتبال بایرن مونیخ( ۲ بلیت 

بازی های بایرن را به من خواهد 
داد تا بازی های این تیم را از 

نزدیک ببینم. 

                 پیروزی
PSG  از هفته گذشته در ژاپن اردو زده و مشغول 
آماده سازی خود برای فصل جدید است. پاریسی ها در 
اولین بازی خود برابر کاوازاکی به برتری 2-1 رسیدند و 

دیروز برابر اوراوا 3  بر صفر برنده شدند.

           داور 
تیم منچستریونایتد این روزها در استرالیا حضور 
دارد. شاگردان اریک تن هاخ در استادیوم پرث با داوری 
علیرضا فغانی  به مصاف تیم استون ویلا رفتند تا برابر 

شاگردان استیون جرارد محک بخورند.

                           تست پزشکی 
ایفمارک  با حضور در  اعضای تیم ذوب آهن 
آزمایش های پزشکی پیش فصل را انجام دادند. ذوب آهن 
که با حضور در تهران یک اردوی 10 روزه برپا کرده، انجام 

تست های پزشکی را در برنامه خود قرار داده بود.
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